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Ik zie nu da

analyse oid uitvoeren op de data die we krijgen maar het is denk ik liandig als jij me
doen eii ook even kijken hoe wij het kunnen gebmiken in onze aanpak van

En wil je ook even met arbeidsmarkt afstemmen hoe ze betrokken willen zijn De info zal ook waardevol voor hen zijn

liij ook als contactpersoon heeft genoemd We hebbe geen afspraken gemaakt dat wij nog iets van een

lafstemt wat liier mee te
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jou via het covidteam op de hoogte houden Of wil je nog iemand van OBF aangehaakt hebben10 2e10 2e zal
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Zoals telefonisch toegelicht komen deze vragen voort uit een overleg van afgelopen maandag tussen minister VenVN en

ziekenhuiskoepels over de betrokkenheid van verpleegkundigen bij de Covid opschaling in ziekenhuizen

clIiiJIfcD] zou jij deze mail ajb onder de ROAZ voorzitters willen verspreiden met het verzoek hun collega s in de ziekenhuizen en

henzelf de vragen te laten beantwoorden

We hopen dat de antwoorden per ROAZ verzameld kunnen worden Dan kunnen ze per ROAZ naar ons verzonden worden of

door LNAZ gebundeld tot een pakket en naar ons Dat maakt ons niet uit
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Beste ROAZ voorzitters

Op 28 augustus presenteerde VenVN de uitkomst van een ledenpeiling over de IC opschaling
https www venvn nl media bkbQ5onx resultaten ic peilinQ 2 0 pdf

In het overleg tussen de minister VenVN NFU en NVZ van 14 September jl is afgesproken dat het goed zou zijn om
onderstaande te delen met de ziekenhuisbestuurders die hun IC en klinische capaciteit opschalen in het kader van Covid 19 Zou

u hier alstublieft zorg voor willen dragen als ROAZ voorzitter Voor het IC opschalingsoverleg van 23 September aanstaande zou

de minister graag per ROAZ gebundeld de antwoorden willen ontvangen via u Zou u ons dat uiterlijk 22 September kunnen

toezenden alstublieft en BjUR^J^minvws nn
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Vragen aan de ziekenhuisbestuurders

Hoe kijkt u aan tegen de uitkomsten van de ledenpeiling
Op welke manier spreekt u met verpleegkundigen over de plannen tbv de IC opschaling

a Wie spreekt namens uw ziekenhuis met verpleegkundigen Bent u als bestuurders hierbij ook betrokken

b Met welke verpleegkundigen bespreekt u dit Welke verpleegkundige disiciplines binnen het ziekenhuis zijn er

betrokken bij dit gesprek
c Indien u met een vertegenwoordiging van verpleegkundigen spreekt op welke manier vindt er communicatie

plaats naaralle bij de opschaling betrokken verpleegkundigen in uw huis

Bespreekt u met hen in het kader van de opschaling de thema s inroostering extra personeel plannen voor

opleiding scholing trainingen mogelijkheden kinderopvang uitbreiding contracten en evt andere thema s

Op welke manier kunnen verpleegkundigen actief in gesprek raken met het mangament of bestuur van uw ziekenhuis

mochten zij daartoe zelf de behoefte voelen
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